
Protokół nr XLIX/2023 

 z dnia 20 lutego 2023r 

Obradom sesji przewodniczyła Pani Żaneta Andrzejewska — Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz. 

Sesja rozpoczęła się 20 lutego br o godzinie 16:00 w sali sesyjnej urzędu gminy w Lubaszu 

 a zakończyła o godzinie 17:40 tego samego dnia. W sesji wzięli udział radni, sołtysi i zaproszeni 

goście. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków rady. 

Obecni: 

1. Żaneta Andrzejewska 

2. Leszek Arend  

3. Paweł Janusz Borowiak  

4. Sławomir Dams  

5. Paweł Dobosz  

6. Katarzyna Fiałkowska  

7. Monika Golik  

8. Andrzej Macyszyn  

9. Jacek Michalak  

10. Estera Nobik  

11. Andrzej Nowak  

12. Elżbieta Nowak  

13. Michał Stawujak  

14. Lucyna Urbaniak – Pielka  

15. Kazimierz Wicher 

Następnie serdecznie powitała Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Skarbnika Gminy. Powitała również  

dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszonych gości. 

Ad. 1)  

ad 1) Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym otworzyła obrady XLVIX sesji VIII kadencji Rady Gminy Lubasz.  

Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 15 radnych ustawowego składu obecnych jest  

14 radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

ad 2) wybór sekretarza obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy na sekretarza obrad zaproponowała kolejnego radnego Panią 

Katarzynę Fiałkowską, która wyraziła zgodę aby być sekretarzem obrad. 

 

Głosowano w sprawie wyboru sekretarza obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, 

Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, 

Kazimierz Wicher 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Fiałkowska  

NIEOBECNI (3) 

Paweł Janusz Borowiak, Paweł Dobosz, Monika Golik  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że sekretarzem obrad została Pani  Katarzyna Fiałkowska. 

 

ad 3) przedstawienie porządku obrad 
 

Przewodnicząca powiedziała, że porządek obrad został radnym doręczony. Zapytała Wójta 

 i radnych czy mają jakieś uwagi do porządku. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie i stwierdzenie kworum 

2) wybór sekretarza obrad 

3) przedstawienie porządku obrad 

4) przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Gminy Lubasz 

5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie XLVII i XLVIII sesji Rady Gminy 

Lubasz 

6) informacja wójta o działaniach między sesjami 

2. Omówienie spraw związanych z dostawą i sprzedażą węgla na preferencyjnych warunkach 

w naszej gminie. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko - trzcianeckiemu na organizowanie 

publicznego transportu zbiorowego 

2) podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego 

rządowego programu " Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 -2023 

3) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy na grunty rolne stanowiące własność 

Gminy Lubasz do 3 lat 

4) wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Województwa 

Wielkopolskiego, nieruchomości stanowiących własność Gminy Lubasz 

5) zmiany statutów sołectw 

6) zarządzenia wyborów sołtysa wsi Antoniewo 

7) zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok 

8) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2036 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Radni i wójt nie mieli uwag do porządku obrad, dlatego Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do 

następnego punktu porządku obrad.   

 

ad 4) przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Gminy Lubasz 

 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że sekretarzem obrad XLVIII sesji był Pan Sławomir Dams. 



Poprosiła go o przedstawienie protokołu z tej sesji. Pan Sławomir Dams stwierdził, że zapoznał się 

z protokołem z obrad sesji, która odbyła się 30 stycznia 2023r. Stwierdził, że protokół 

odzwierciedla przebieg sesji  i poprosił radnych o jego przyjęcie bez odczytywania.  

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do protokołu 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Gminy Lubasz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Katarzyna Fiałkowska, Andrzej 

Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta Nowak, Michał 

Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Janusz Borowiak, Paweł Dobosz, Monika Golik  

 

ad 5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie XLVII i XLVIII sesji Rady Gminy 

Lubasz 

Przewodnicząca powiedziała, że radni otrzymali informację o realizacji uchwał podjętych  

w trakcie obrad  XLVII i XLVIII sesji drogą elektroniczną. 

Radni nie mieli do tej informacji uwag, dlatego przeszła do następnego punktu porządku obrad. 

 

ad 6) informacja wójta o działaniach między sesjami 

 

Informację o działaniach w okresie między sesjami przedstawił Wójt Gminy Lubasz Marcin 

Filoda. Wójt powiedział: „ Aż trudno uwierzyć, ale ostatnią informacje przedstawiałem 

Państwu na sesji w dniu 6 grudnia ubiegłego roku. W międzyczasie odbyły się dwie sesje : 

najważniejsza sesja budżetowa, na której uchwalony został budżet na rok 2023 oraz sesja 

nadzwyczajna związana z potrzebą ujęcia w budżecie gminy środków przeznaczonych na 

wypłatę dodatków węglowych i energetycznych. Dzisiejsza sesja jest już zwykłą planowaną, 

której zasadniczym tematem jest zapoznanie się z przebiegiem procesu preferencyjnego 

zakupu węgla przez naszych mieszkańców. 

Uchwalenie budżetu gminy na 2023 rok to początek długiego procesu jego wdrażania  

i realizacji. Przypomnę tylko, że plan budżetu gminy na 2023 rok po stronie dochodów 

obejmuje kwotę 40.903.463,64 zł. Przy szacowaniu strony dochodowej uwzględniono ok.10% 

wzrost stawek podatków i opłat lokalnych, czynszów i dzierżaw mienia. Po stronie dochodów 

przyjęte zostały również środki z WFOŚIGW Poznań na realizacje zadania pn. „ Czyste 

powietrze" jako kontynuacja z roku 2022. Dochody przekazywane gminie przez Ministerstwo 

Finansów, a więc: subwencja oświatowa na 2023 r. wynosi 9.580.254,00 zł (większa od roku 

2022  o 551.453,00  tys. zł ) oraz subwencja wyrównawcza w kwocie 5.401.357,00 zł, jest 

ona o 649.747,00 zł wyższa niż w 2022 roku. Udziały w podatku dochodowym od osób 

fizycznych PIT wynoszą według zawiadomienia Ministra Finansów 5.573.403,00 i są o ok. 

 6 % niższe od planu z 2022 roku. Dochody majątkowe przeznaczone na finansowanie 

przedsięwzięć rozwojowych wynoszą 4.798.600 zł. Przychody wynikające z otrzymanych 

w latach 2021-2022 środków pomocowych z budżetu państwa w ramach  Polskiego Ładu, 

środków popegeerowskich oraz emisji obligacji wynoszą 5.709.362,00 zł. 



Wydatki ustalone zostały na poziomie 46.010.325,64 zł, w tym: 

- wydatki bieżące – 36.484.896,50 zł — są to wydatki powtarzające się corocznie, 

przeznaczane na działalność jednostek organizacyjnych gminy, które wykonują określone 

zadania oraz  wydatki majątkowe – 9.525.429,14 zł są w całości realizowane są przez Urząd 

Gminy i stanowią one  ok.20,7 % wydatków łącznych ogółem. 

W wydatkach majątkowych 218.104,59 zł stanowią wydatki Funduszu Sołeckiego. 

Wśród zadań inwestycyjnych znajdują się : 

- budowa sieci wodociągowej do m. Dębe i Krucz – 2.513.500,00 zł, 

-  rozbudowa SUW w Sokołowie i sieci wodociągowej w m. Lubasz i Jędrzejewo – 

1.417.000,00 zł, 

-  przebudowę ul. Rolnej w Lubaszu – 1.766.000,00 zł, 

- poprawa usług społecznych poprzez modernizacje infrastruktury społecznej w Lubaszu, 

Prusinowie i Jędrzejewie – 200.000,00 zł, 

- Cyfrowa Gmina – zakup serwera z licencjami na oprogramowanie, centralnego zasilacza 

UPS i komputerów z oprogramowaniem – 294.074,55 zł, 

- modernizacja i budowa boisk w Lubaszu i Miłkowie – 2.800.000,00 zł, 

 - urządzanie placu zabaw przy ul. Rolnej w Lubaszu – 38.000,00 zł jako wkład własny do 

projektu unijnego z LGD Czarnków.  

Budżet gminy został już w pełni wdrożony. Wszyscy realizatorzy otrzymali informację  

o wysokości zabezpieczonych środków. Podpisane zostały umowy na realizacje 

powtarzalnych wydatków bieżących. Niestety, jak już informowałem przy procedurze 

uchwalania budżetu będzie to bardzo trudny budżet, gdyż przyjęte kwoty nie we wszystkich 

przypadkach zabezpieczają realizacje zadań przez cały rok. Jest to związane przede 

wszystkim z wysoką inflacją, cenami za prąd i gaz. Zakończyły się przyjęte przez rząd tarcze 

inflacyjne. Podatek VAT powrócił do wielkości standardowych, a zatem podwyżki są 

odczuwalne. Dlatego realizacja budżetu wymagać będzie ogromnej odpowiedzialności. 

Realizacja zadań inwestycyjnych przebiega w określonej procedurze. Nim rozpoczną się 

faktyczne prace na obiektach, przeprowadzane są skomplikowane procesy wyłaniania 

wykonawców – przetargi w oparciu o ustalenia prawne. Dokonaliśmy zakupu nowego 

oprogramowania – platforma zakupowa, gdyż dotychczasowe darmowe oprogramowanie 

funkcjonowało jedynie do końca ubiegłego roku. Ogłosiliśmy już dwa postępowania 

przetargowe na budowę zbiornika na stacji uzdatniania wody w Sokołowie oraz drugi na 

budowę sieci wodociągowej Sławno- Jędrzejewo. Intensywne prace prowadzone są 

 w związku z potrzebą ogłoszenia przetargu na realizacje dwóch dużych inwestycji 

wodociągowych realizowanych przy udziale programu POLSKI Ład tj. wodociąg Krucz- 

Kruteczek- Antoniewo- Nowina, Dębe i przebudowa SUW Stajkowo oraz odcinka sieci 

wodociągowej w Stajkowie. Chcemy ten przetarg ogłosić jeszcze w tym miesiącu. Kolejnym 

zadaniem, nad którym pracujemy to projekt związany z dostosowaniem budynku Urzędu 

Gminy do zasad dostępności a więc budowa windy, bezpiecznego wejścia oraz przebudowa 

pomieszczeń wewnątrz budynku. Projekt ten obejmuje także budowę tarasu i wyjścia ze 

świetlicy w Prusinowie oraz ścieżki spacerowo- pieszej w Jędrzejewie. Tutaj trwają prace 

projektowe, a przetarg musi zostać ogłoszony do maja br. Ostatnim zadaniem, które musimy 

zrealizować w związku z dofinansowaniem programu POLSKI ŁAD jest budowa boisk  

w Lubaszu i Miłkowie. Zaproponowaliśmy ograniczenia zakresu robót dla budowy boisk : 

W zakresie  modernizacji  stadionu piłkarskiego w Lubaszu: 

-zmiana  lokalizacji siatki przeciw kretom, zmiana układu warstw (siatka głębiej min.15cm),. 

Powyższa zmiana da znaczne oszczędności finansowe. 



- ogrodzenie boiska panelami o wysokości 203cm na jeden panel, 

- rezygnacja z rozbudowy widowni wraz z utwardzeniami i schodami terenowymi przy 

widowni, a pozostawić remont widowni wraz z utwardzeniami i schodami terenowymi, 

- mur oporowy wzdłuż bieżni wykonać z elementów prefabrykowanych. 

 W zakresie budowy boisk w Miłkowie: 

- rezygnacja z wykonania nawierzchni boisk do piłki nożnej trawiastej, 

- w zamian  ogrodzenia z paneli stalowych ocynkowanych i malowanych RAL 6005 

wykonanie  ogrodzenia z siatek polietylenowych,  

- rezygnacja  z wyposażenia boisk w urządzenia sportowe. 

Zakres budowy boiska treningowego w Lubaszu pozostaje bez zmian. Zgłosiliśmy już nowy 

zakres inwestycji do programu POLSKI ŁAD. Mamy teraz 9 miesięcy na wyłonienie 

wykonawcy zadania. 

Minister Sportu zatwierdził ostateczną listę obiektów ORLIK do remontu. Nasz Orlik 

otrzymał 164 tysiące dofinansowania. Oczekujemy teraz na podpisanie umowy. 

Przygotowany jest już przetarg na wyłonienie wykonawcy, ale przetarg będzie mógł zostać 

ogłoszony po podpisaniu umowy. 

W przyjętym budżecie zabezpieczono środki na dotacje na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków i szczelnych zbiorników bezodpływowych. Uchwała regulująca kwestie 

dotacji na powyższy cel została przyjęta 30 sierpnia 2022 r.  Wnioski można składać cały rok. 

Maksymalna kwota dofinansowania wynosi 60% kosztów poniesionych na realizację 

przedsięwzięcia, jednak nie więcej niż 3.000,00 zł. Nie podlegają dofinansowaniu następujące 

koszty: 

1) pokrycia kosztów demontażu zbiorników bezodpływowych, znajdujących się w miejscu 

planowanej do budowy przydomowej oczyszczalni ścieków, 

2) materiałów budowlanych i instalacji wewnętrznych, 

3) koszty wykonania badań geologicznych, 

4) projektów i innych dokumentacji oraz koszty uzgodnień z właściwymi organami, 

5) pokrycia kosztów związanych z zakupem biopreparatów, 

6) związanych z eksploatacją, naprawą, konserwacją i kontrolą przydomowej oczyszczalni 

ścieków lub szczelnego zbiornika bezodpływowego, 

7) koszty poniesione przed datą podpisania umowy o udzielenie dotacji, 

8) koszty obsługi kredytów i innych zobowiązań finansowych związanych z realizacją 

zadania, 

9) wkład w formie pracy własnej wnioskodawcy. 

Rozliczenie dotacji musi nastąpić 30 listopada roku budżetowego, w którym zawarto umowę 

o dofinansowaniu. 

Pozostały jeszcze do zagwarantowania w umowach ostatnie środki na wymianę piecy ze 

środków dotacyjnych.  

Już w ubiegłym roku rozstrzygnięty został przetarg na przebudowę ulicy Rolnej w Lubaszu. 

Przypomnę, ze inwestycja została dofinansowana ze środków rządowych programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych. Fizyczne prace realizowane przez wykonawcę firmę VIABUD 

rozpoczęły się w miesiącu styczniu 2023 r. W związku z przeprowadzaną inwestycją mogą 

wystąpić utrudnienia w komunikacji, za które przepraszamy. Jednocześnie, ze względów 

bezpieczeństwa zmuszeni zostaliśmy do wyłączenia z użytkowania placu zabaw 



zlokalizowanego przy ul. Rolnej do czasu zakończenia przebudowy ulicy. Umowa przewiduje 

realizacje zadania do miesiąca sierpnia, ale postęp prac wskazuje na szybsze zakończenie 

przebudowy. Przy okazji chciałbym poinformować, że otrzymaliśmy także wsparcie na 

przebudowę ulicy Ogrodowej w Lubaszu. 

Drogi to taki element infrastruktury, na które w ostatnim czasie zainteresowanie różnego 

rodzaju programów  dofinansowujących ich utrzymanie jest ogromne. Takim programem był 

także program w ramach Krajowego Planu Odbudowy przeznaczony na remont dróg 

gminnych. Dofinansowanie może sięgać 80%. Zgłosiliśmy tutaj za pośrednictwem Wojewody 

Wielkopolskiego chęć remontu dwóch dróg gminnych: w Kruteczku do drogi wojewódzkiej – 

usuniecie wystających korzeni i naprawę nawierzchni oraz w Kamionce wykonanie 

utwardzenia masa asfaltową odcinka drogi we wsi wykonanego metoda sprysku.                                

W regulaminie konkursu zostały jasno sprecyzowane prace, które mieszczą się w kategorii 

remont. Nie można niestety dokonywać tutaj remontu nawierzchni nieutwardzonych. 

Zgłosiliśmy swój udział w projekcie MALUCH+. To program realizowany także w ramach 

KPO. W gruncie rzeczy chodzi tutaj o budowę żłobka dla najmniejszych naszych obywateli. 

Każda gmina w ramach tego programu ma zagwarantowaną dotację na przebudowę lub 

budowę żłobka oraz na trzyletni okres jego utrzymania. Zgłosiliśmy chęć budowy żłobka na 

28 dzieci. Tutaj tez obowiązują dość sztywne reguły. Po wybudowaniu w żłobku musimy 

utrzymywać minimum 80% obsady deklarowanej. Planujemy, aby żłobek powstał 

 z wykorzystaniem obiektu przedszkola w Lubaszu i jego rozbudowy. Niestety statystyki 

 w zakresie urodzeń są bezlitosne. Liczba dzieci zmniejsza się, co powoduje że już 

 w przyszłym roku wolne będzie co najmniej jedna z sal przedszkola. Planujemy wykorzystać 

ją na żłobek i dobudować kolejne pomieszczenia, tak by powierzchnia żłobka wynosiła około 

160 m2. Prace nad tym  projektem będą się toczyły.  

Dnia 26 stycznia 2023 r w tej  sesyjnej odbyło się spotkanie z sołtysami wsi. Przybyło 

dziewięciu sołtysów. Spotkanie  poświęcone było: 

- omówieniu zasad wykorzystania nagród otrzymanych przez sołectwa za udział 

w całorocznej rywalizacji wsi gminy Lubasz w 2022 roku,  

- realizacji funduszu sołeckiego i planu rzeczowo – finansowego  w sołectwach w 2023 roku,  

- omówieniu całorocznych imprez gminnych i spartakiady zimowej  

- ustalenie terminu wiosennych zebrań wiejskich, 

- informacja w sprawie komunikacji autobusowej w gminie. 

 Całoroczne podsumowanie za uzyskane punkty w konkursie dla danego sołectwa 

przedstawiła pani zastępca wójta . Natomiast skarbnik gminy poinformowała sołtysów w jaki 

sposób wykorzystać otrzymane środki finansowe za udział w konkursie. 

Pani główna księgowa – Luiza Piątek omówiła zasady realizacji funduszu sołeckiego i planu 

rzeczowo-finansowego na 2023 r w poszczególnych sołectwach.  

W związku ze zbliżającą się Spartakiadą Zimową wsi sołeckich w dniu 19 lutego bieżącego 

roku, dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Lubaszu przedstawił regulamin konkursu 

i zaprosił sołectwa do udziału. Dyrektor również omówił wstępnie kalendarz imprez 

zaplanowanych w 2023 roku. Następnie pan Andrzej Łusiewicz przedstawił informacje 

w sprawie działającej po zmianie  komunikacji autobusowej na terenie naszej gminy 

w związku z likwidacja PKS Wałcz. Udało się pozytywnie rozwiązać problem 

komunikacyjny dzięki zaangażowaniu wszystkich gmin i starostwa powiatowego. Dojazdy 

uczniów do szkół zostały zapewnione przez firmy PKS Piła oraz Euromatpol. Aby mogły one 

funkcjonować gmina musi przekazać pomoc finansowa do powiatu w wysokości 30.750,-zł. 



Stosowny projekt uchwały został przygotowany na dzisiejsza sesję. Udział wnoszą  wszystkie 

gminy, gdyż jesteśmy udziałowcem ogólnego programu dofinansowania przewozów 

komunikacyjnych. Zgodnie z przepisami starostwo powiatowe jest operatorem tego 

programu. Od poniedziałku - 13.02.2023 r.  została utworzona też nowa linia 

komunikacyjna  Wałcz - Trzcianka - Czarnków - Szamotuły - Poznań obsługiwana przez 

przewoźnika Euromatpol Spółka z o.o. z siedzibą w Budzisławie Kościelnym. Temat jest 

zatem rozwojowy. 

W miesiącu grudniu rozpoczęliśmy proces konsultacji społecznych .Celem ich 

przeprowadzenia  zgodnie było wyrażenie przez mieszkańców opinii o zmianie Pocztowego 

Numeru Adresowego, potocznie zwanego kodem pocztowym z „64-721” na ”64-720” 

 w miejscowościach: Antoniewo, Krucz, Kruteczek i Nowina. Konsultacje zostały 

przeprowadzone w terminie od 15 grudnia 2022 r. do 15 stycznia 2023r., w formie papierowej 

jako ankietę konsultacyjną. W wyniku przeprowadzonych konsultacji do Urzędu Gminy 

Lubasz złożono 364 ankiety, z czego: - 358 ankiet ważnych, 6 ankiet uznano za nieważne ze 

względu na brak podpisu osoby wypełniającej ankietę konsultacyjną. Spośród 358 ankiet 

ważnych głosowało: - 337 osób za zmianą kodu pocztowego z 64-721 na 64-720  

w miejscowościach: Antoniewo, Krucz, Kruteczek i Nowina w gminie Lubasz, - 18 osób 

przeciw zmianie,  3 osoby wstrzymały się od głosu. Ponadto wpłynęła ankieta konsultacyjna 

 z Nadleśnictwa Krucz z siedzibą w Kruczu 28, które wyraziło pozytywną opinię .  

W konsultacjach społecznych w tej sprawie wzięło udział ponad 50 % uprawnionych do 

głosowania mieszkańców poszczególnych miejscowości. Przeprowadzone konsultacje 

stanowią podstawę do wnioskowania o zmianę kodu i dalszego procedowania w sprawie. 

Tak niedawno świętowaliśmy  setne urodziny Pani Barbary Fręśko z Krucza. Dziś Pani 

Barbary nie ma już wśród nas. Odeszła od nas  w dniu 25 stycznia najstarsza mieszkanka wsi 

Krucz, druga z kolei 100-latka w  gminie Lubasz. Pani Barbara Fręśko, urodziła się 13 marca 

1922 roku w Dębem, związek małżeński zawarła z Józefem Fręśko z Krucza dnia 08.08.1964 

roku.  Swoje długie życie poświęciła pracy związanej z prowadzeniem domu 

i wychowywaniem dzieci i wnuków. Pani Barbara do ostatnich dni swojego długiego życia 

mieszkała w Kruczu otoczona  troskliwą opieką Państwa Reginy i Jacka Fręśko. Rodzinie 

oraz wszystkim, których ta śmierć dotknęła, składamy serdeczne wyrazy współczucia. 

19 stycznia 2023 roku w nowej sali weselnej „Nad stawem” w Stajkowie, Samorząd Gminy 

Lubasz podsumował rok wspólnej działalności. Wśród zgromadzonych gości obecni byli 

parlamentarzyści, samorządowcy, przedsiębiorcy, dyrektorzy szkół i przedszkoli 

oraz jednostek samorządowych, przedsiębiorcy, przedstawiciele organizacji pozarządowych, 

społecznicy. W swoim wystąpieniu  przywitałem zebranych gości, podziękowałem za 

obecność oraz złożyłem noworoczne życzenia. Następnie życzenia mieszkańcom złożyli 

zebrani parlamentarzyści oraz samorządowcy. 

W blisko godzinnej prezentacji  przedstawiłem dotychczasowe działania samorządu, 

inwestycje zrealizowane w latach 2020-2022, wydarzenia kulturalne, społeczne i sportowe, 

które miały miejsce w 2022 r. 

Kolejnym z punktów wydarzenia było wręczenie wyróżnień dla najbardziej zaangażowanych 

mieszkańców i mieszkanek gminy. 

W dziedzinie sportu wyróżnienia otrzymali : 

        - Paula Kułaga, 

        - Hubert Niezborała, 

        - Oskar Fąferek, 

        - Maciej Buśko, 



W dziedzinie kultury : 

        - Krzysztof Helwich, 

        - Jagoda Urban, 

        - Grażyna Mierzwa, 

        - Damian Grzelak, 

        - Urszula Wicher, 

        - Małgorzata Wiśniewska, 

W dziedzinie społeczeństwa : 

        - Jadwiga Kazińska, 

        - Roman Nowacki, 

        - Zygfryd Kozera, 

        - Katarzyna Dykow, 

        - Monika Golik, 

        - Maria Pertek, 

        - Renata Macyszyn, 

        - Małgorzata Jastrzębska. 

W dziedzinie gospodarka : 

        - Nadleśnictwo Krucz, 

        - PLASTMET Lubasz. 

W dziedzinie edukacja: 

        - Izabela Mleczarska, 

        - Renata Małecka. 

Spotkanie noworoczne było również okazją do złożenia wielu podziękowań za współpracę 

z podwykonawcami poszczególnych inwestycji, instytucjami finansującymi, społecznikami, 

pracownikami. Miejsce spotkania noworocznego nie było przypadkowe. W ostatnim roku 

na terenie Stajkowa wybudowana został nowa sieć kanalizacji sanitarnej, a spotkanie  było 

okazją do jej zaprezentowania, przecięcia symbolicznej wstęgi oraz podziękowania za udaną 

współpracę z Zakładem Robót Instalacyjno – Inżynieryjnych HYDROPEX Sp. z o.o. Sp. k. - 

wykonawcą inwestycji.   

W trakcie spotkania goście mogli wysłuchać wspaniałego głosu i talentu Jagody Urban, 

młodej mieszkanki naszej gminy oraz zespołu "Póki co". 

Za nami już tegoroczna zimowa przerwa w zajęciach szkolnych. Przerwa między semestrami 

to wyczekiwany i zasłużony czas na odpoczynek, zwłaszcza dla najmłodszych mieszkańców. 

Z myślą również o nich, przygotowaliśmy ofertę zajęć. W dwutygodniowym harmonogramie 

znalazły się warsztaty plastyczne, gry, zabawy, zajęcia sportowe, kulinarne, nauka języka 

angielskiego, spotkania oraz propozycję wyjazdów do Obornik na bowling oraz Lodowisko 

w Pile. Kolejną edycję miały zajęcia na terenie wsi sołeckich "Kulturalna Fala", których 

harmonogram został wypracowany po konsultacjach z sołtysami.  

Zakończył się proces wnioskowania  o przyznanie stypendiów sportowych na rok 2023, dla 

zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 

międzynarodowym, krajowym lub regionalnym. Stypendia zostaną przyznane na zasadach  

i w trybie określonym w Uchwale Nr IV/37/19 Rady Gminy Lubasz z dnia 25 lutego 2019 

roku w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości 

stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym 

lub w krajowym współzawodnictwie sportowym. Wpłynęło 7 wniosków, które teraz 

zaopiniuje Rada Sportu. 

W dniu 30 grudnia 2022r . w remizie Ochotniczej Straży Pożarnej nastąpiło przekazanie 

sprzętu strażackiego otrzymanego w ramach dotacji  z  Funduszu Pomocy  Pokrzywdzonym 

oraz Pomocy Postpenitencjarnej- Fundusz Sprawiedliwości dla jednostek  OSP Lubasz i OSP 



Krucz działających na terenie naszej gminy. 

Podczas przekazania sprzętu obecni byli zaproszeni goście Pani Małgorzata Jędrych i  Daniel 

Kufel przedstawiciele Biura Poselskiego Pana Edwarda Siarki, Sekretarza Stanu Ministerstwa 

Klimatu i Środowiska,  dh Benedykt Koriakowski - Prezes Zarządu Oddziału Gminnego OSP, 

oraz dh Mateusz Kaźmierczak – Prezes OSP Lubasz, dh Krzysztof Cieślak – Skarbnik OSP 

Lubasz, dh Leszek Jessa  - Prezes OSP Krucza i dh Mikołaj Sowiński  - Skarbnik OSP Krucz.  

OSP Lubasz otrzymała  : 

1.Wąż tłoczny –5 szt. 

2. Kominiarki strażackie – 20 szt. 

3.Hełm strażacki- 1 szt 

4.Latarka sygnalizacyjna 12 szt. 

5.Ubranie koszarowe – 10 szt. 

6.Ubranie specjalne 3 częściowe  szt.2 

OSP Krucz trzymał  : 

 1. Aparat powietrzny- 2 szt. 

 2. Czujnik ruchu – 2 szt. 

 3.Ubranie specjalne 2 częściowe- 4 szt. 

To kolejne wsparcie sprzętowe dla naszych jednostek. 

Gminny Ośrodek Kultury w Lubaszu podjął wyzwanie  w kierunku kulturalnych działań, 

muzycznej edukacji naszych dzieci, na najwyższym poziomie. Marzenie, które wydawało się 

mało realne zostanie spełnione. W Gminie Lubasz powstanie Młodzieżowa Orkiestra Dęta. 

Nawiązaliśmy współpracę z instruktorami, którzy zapewnią naszym mieszkańcom muzyczną 

edukację. Tego dużego wyzwania podejmą się pan Miłosz Buchowski – kapelmistrz, 

instruktor instrumentów dętych oraz pani Katarzyna Rabiej-Borkowska, instruktor 

instrumentów perkusyjnych. Muzyczne doświadczenia, prowadzone grupy w Drezdenku 

i Krzyżu Wielkopolskim i ogromny potencjał naszej gminy, dają pewność że obrany kierunek 

jest właściwy. Zwracamy się z prośbą do rodziców o chwilę refleksji. Projekt dedykowany 

będzie uczniom z klas IV – VII szkoły podstawowej, z opcją regularnych naborów co około  

6 miesięcy. W naszej propozycji znajdzie się kilkanaście godzin warsztatowej nauki gry 

na instrumentach, poznanie podstaw, muzyczna edukacja i w konsekwencji przygotowanie 

grupy do występów scenicznych. Zajęcia w Młodzieżowej Orkiestrze Dętej Gminy Lubasz 

trwać będą 10 miesięcy w roku. 

W związku z kalkulacją, zakładamy partycypowanie w procesie dydaktycznym po stronie 

uczestników. Ze względu na potrzebę nabycia instrumentów, będziemy szukać środków 

zewnętrznych gwarantujących dofinansowanie. Jeszcze w lutym odbędą się prezentacje 

istniejących orkiestr w formie mini koncertów, aby dzieci poznały z bliska specyfikę naszych 

działań. Planowane jest również spotkanie z rodzicami, których zachęcamy do wspólnego 

kreowania życia grupy. 

W ostatnim tygodniu stycznia odbyły się powiatowo – gminne Obchody Powstania 

Wielkopolskiego w Lubaszu. Zwycięski zryw rozpoczęty 27 grudnia 1918 roku, był 

przejawem nadziei, na przywrócenie ziem zaboru pruskiego do Rzeczypospolitej. 

Wielkopolanie swoim poświęceniem, zaangażowaniem wywalczyli przynależność do 

Niepodległej Polski, spłacając dług wdzięczności swoim przodkom. Powiatowo – Gminne 

Msza Święta za Ojczyznę, w lubaskim Sanktuarium, poprzedzona akademią słowno – 

muzyczną w wykonaniu uczniów Szkoły Podstawowej w Lubaszu, zorganizowana wystawa 

publikacji i infografik w Bibliotece Publicznej Gminy Lubasz, wykład dr hab. Arkadiusza 

Słabiga oraz symboliczne znicze, zapalone na grobach Powstańców, w asyście uczniów 

Edukacji Lubasz. Te wszystkie działania udowadniają, że poświecenie naszych przodków, 

pozostaje w pamięci społeczności Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego. Tradycyjne 



uroczystości, udało się przywrócić po okresie pandemii. Po Mszy Świętej delegacje w asyście 

pocztów sztandarowych, uczniów Edukacji Lubasz, złożyły wiązanki kwiaty przy grobie 

patrona szkoły oraz grobie Powstańców Wielkopolskich. Ostatnim elementem uroczystości 

było spotkanie w Pracowni „Sztuka z Natury” nad lubaskim Jeziorem.  

Samorząd Gminy Lubasz oraz Gminny Ośrodek Kultury w Lubaszu zapraszają na wyjątkowy 

koncert z okazji Dnia Kobiet 2023. Wystąpi Mariusz Kalaga. 

Koncert odbędzie się w hali widowiskowo - sportowej w Lubaszu, w niedzielę 5 marca 

o godzinie 18.00. Bilety do nabycia indywidualnie lub grupowo w Bibliotece Publicznej 

Gminy Lubasz im. ks. Antoniego Ludwiczaka w godzinach otwarcia. Serdecznie 

zapraszamy.” 

Do informacji Wójta nie było zapytań. 

 

Ad 2. Omówienie spraw związanych z dostawą i sprzedażą węgla na preferencyjnych 

warunkach w naszej gminie. 

 

 Informacje związane z dostawą i sprzedażą węgla na preferencyjnych zasadach w gminie 

Lubasz przedstawiła z-ca wójta Grażyna Graj. 

Powiedziała, że w dniu 27 października 2022 roku podpisana została ustawa o  zakupie 

preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych. Zgodnie z art.34 ust. 1 tejże  

ustawy, która została ogłoszona w Dz.U. z dnia 2 listopada 2022r. poz. 2236.  Gmina Lubasz 

podała do publicznej wiadomości informację w dniu 04 listopada o przystąpieniu przez gminę 

do zakupu preferencyjnego opału. Następnie na  stronie internetowej poinformowano 

mieszkańców o procedurze składania wniosków i dystrybucji opału. 

Do zakupu paliwa uprawnione jest gospodarstwo domowe, które spełnia kryteria do 

otrzymania dodatku węglowego. 

W międzyczasie Wójt Gminy prowadził negocjacje z firmami z terenu Lubasza, które 

zadeklarowały możliwość składowania paliwa stałego na swoich placach, po czym  podpisano 

umowy na podstawie których odbywała się i odbywa dystrybucja opału. 

W Gminie Lubasz są to dwie firmy: 

– Złotowska  Spółdzielnia Handlowo – Produkcyjna z siedzibą w Złotowie ul. Za Dworcem 

2A, Sklep w Lubaszu ul. Bolesława Chrobrego , 

– firma KOMPLEX Kamila Kozowska z siedzibą w Lubaszu ul. Stajkowska 20. 

Natomiast umowa dotycząca sprzedaży węgla na potrzeby zakupów preferencyjnych przez 

osoby fizyczne w gospodarstwach domowych  podpisana została z  PGE Paliwa Spółka z o.o. 

z siedzibą w Krakowie. Zaznaczyć tu należy, że gmina nie miała żadnego wpływu na to                      

z jakim podmiotem umowę podpisze,  ani na to skąd opał otrzyma.  

Fizyczne rozpoczęcie dystrybucji opału w Gminie Lubasz rozpoczęto w dniu 02 listopada 

2022r. Mieszkańcy  zainteresowani zakupem opału po cenie preferencyjnej informowani są  

telefonicznie lub  sms z prośbą o zgłoszenie się do tutejszego Urzędu w celu dokonania 

wpłaty za opał w kasie Urzędu Gminy w Lubaszu. Po dokonaniu wpłaty otrzymują dowód 

zapłaty i fakturę. Dowód wpłaty  przekazują  do przedsiębiorcy wskazanego przez 

pracownika urzędu, który przewozi opał pod wskazany adres  wg kolejności zgłoszenia. 

Chcąc dokonać rozeznania potrzeb poprosiliśmy naszych mieszkańców zainteresowanych  

zakupem opału po cenie preferencyjnej w drugiej transzy tj. do 30 kwietnia br. o złożenie 

wniosku  w ostatecznym terminie do 20 stycznia 2023 roku. Poprosiliśmy również  

mieszkańców, którzy do tej pory nie zakupili opału po cenie preferencyjnej za 2022 rok 

 o jego wykup w terminie do 03 lutego 2023 roku. Chodzi o to, by gmina nie zakupiła zbyt 

dużej ilości opału, który nie zostanie sprzedany.  



W 2022 roku mieszkańcy złożyli łącznie 685 wniosków na łączne zapotrzebowanie na opał  

w ilości 998 to, w tym: 

1.  orzech 581 gospodarstw w ilości 819,5 ton z czego: 

– 60 zrezygnowało  

- 6 osób nie spełniało kryteriów  do otrzymania dodatku węglowego co oznacza, że nie 

mogli skorzystać z preferencyjnego zakupu opału. 

2. groszek 104 gospodarstwa w ilości 178,5 z czego 8 zrezygnowało. 

Do końca 2022 roku Gmina Lubasz zakupiła łącznie 602,720 ton opału, z  czego sprzedano 

482,250t. 

Natomiast w 2023 roku zakupiono 284,80 ton, a sprzedano 187,75 tony dla 124 gospodarstw 

domowych. 

Najpierw węgiel odbieraliśmy ze Złotowa, był on niesortowany i trwał bardzo długo jego 

załadunek, ponieważ  ładowany na samochody był przez sita. Później już odbieraliśmy  

w Sępólnie Krajeńskim, gdzie załadunek trwał bardzo krótko i w związku z tym były niższe 

koszty transportu. Zostało ustalone, że do 17 lutego br. osoby zainteresowane zakupem węgla  

proszone są o jego zapłatę, bo w przeciwnym przypadku nie otrzymają już węgla. Nie chcemy 

aby na składzie węgla pozostał sprowadzony węgiel a nie sprzedany mieszkańcom. 

 

Radni do informacji nie wnieśli uwag ani zapytań. 

 

PRZERWA 16:50 – 17:00 

WZNOWIENIE OBRAD 

Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do  kolejnego punktu porządku sesji, a mianowicie do 

podjęcia uchwał. 

 

Projekty wszystkich uchwał zostały omówione podczas posiedzenia Wspólnych Komisji Rady 

Gminy w dniu 16 lutego br. i dlatego po uzgodnieniach projekt uchwał przedstawiła 

Przewodniczącą Rady Gminy- Żaneta Andrzejewska, a uchwały dotyczące sfery budżetowej 

przedstawiła Skarbnik Gminy- Renata Fąferek. 

 

Ad 3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

ad 1) udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko - trzcianeckiemu na 

organizowanie publicznego transportu zbiorowego 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Żaneta Andrzejewska. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko - 

trzcianeckiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta 

Nowak, Michał Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Janusz Borowiak  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

Uchwała nr XLIX/391/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

ad 2) podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 

wieloletniego rządowego programu " Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 -2023 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Żaneta Andrzejewska. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia  

w ramach wieloletniego rządowego programu " Posiłek w szkole i w domu" na lata  

2019 -2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta 

Nowak, Michał Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

NIEOBECNI (1) 



Paweł Janusz Borowiak  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

Uchwała nr XLIX/392/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

ad 3) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy na grunty rolne stanowiące własność 

Gminy Lubasz do 3 lat 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Żaneta Andrzejewska. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy na grunty rolne 

stanowiące własność Gminy Lubasz do 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta 

Nowak, Michał Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Janusz Borowiak  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

Uchwała nr XLIX/393/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 ad 4) wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Województwa 

Wielkopolskiego, nieruchomości stanowiących własność Gminy Lubasz 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Żaneta Andrzejewska. 

 



Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz 

Województwa Wielkopolskiego, nieruchomości stanowiących własność Gminy Lubasz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta 

Nowak, Michał Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Janusz Borowiak  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

 

Uchwała nr XLIX/394/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

ad 5) zmiany statutów sołectw 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Żaneta Andrzejewska. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie zmiany statutów sołectw.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta 



Nowak, Michał Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Janusz Borowiak  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

 

Uchwała nr XLIX/395/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

ad 6) zarządzenia wyborów sołtysa wsi Antoniewo 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Żaneta Andrzejewska. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa wsi Antoniewo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta 

Nowak, Michał Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Janusz Borowiak  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

 

Uchwała nr XLIX/396/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

ad 7) zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok 

 

Skarbnik Gminy Renata Fąferek odczytała projekt uchwały. 



 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Andrzej Nowak, Elżbieta 

Nowak, Michał Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Janusz Borowiak  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

 

Uchwała nr XLIX/397/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

ad 8) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2036 

 

Skarbnik Gminy Renata Fąferek odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Andrzej Macyszyn, Jacek Michalak, Estera Nobik, Elżbieta Nowak, Michał 



Stawujak, Lucyna Urbaniak – Pielka, Kazimierz Wicher 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Nowak  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Janusz Borowiak  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto większością głosów 13 za,  

wstrzymujący się 1, nieobecnych 1. 

 

Uchwała nr XLIX/398/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 4. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Wicher Kazimierz – zgłosił wniosek o wykonanie chodnika przy drodze powiatowej 

 w Dębe w kierunku Śmieszkowa, jest to odcinek drogi łączącej wieś Dębe z nowo 

wybudowanym  osiedlem. Wybudowanie chodnika na tym odcinku poprawiło by 

bezpieczeństwo dla pieszych. Wniosek został złożony do sekretariatu Urzędu Gminy.  

Wójt  - poinformował, że zostanie złożony wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie 

budowy chodnika. 

Radny Paweł Dobosz – wyjaśnić sprawę budowy boisk sportowych w Lubaszu i w Miłkowie? 

Wójt - ostatnim zadaniem, które musimy zrealizować w związku z dofinansowaniem 

programu POLSKI ŁAD jest budowa boisk w Lubaszu i Miłkowie. Chcemy ograniczyć 

zakres robót dla budowy boisk  w Lubaszu: 

-zmiana  lokalizacji siatki przeciw kretom, zmiana układu warstw (siatka głębiej min.15cm), 

zmiana da znaczne oszczędności finansowe, 

- ogrodzenie boiska panelami o wysokości 203cm na jeden panel, 

- rezygnacja z rozbudowy widowni wraz z utwardzeniami i schodami terenowymi przy 

widowni, a pozostawić remont widowni wraz z utwardzeniami i schodami terenowymi, 

- mur oporowy wzdłuż bieżni wykonać z elementów prefabrykowanych. 

 w Miłkowie: 

- rezygnacja z wykonania nawierzchni boisk do piłki nożnej trawiastej, 

- w zamian  ogrodzenia z paneli stalowych ocynkowanych i malowanych RAL 6005 

wykonanie  ogrodzenia z siatek polietylenowych,  

- rezygnacja  z wyposażenia boisk w urządzenia sportowe. 

Zakres budowy boiska treningowego w Lubaszu pozostaje bez zmian. Zgłosiliśmy już nowy 

zakres inwestycji do programu POLSKI ŁAD i czekamy na aktualizację kosztorysów. Mamy 

9 miesięcy na wyłonienie Wykonawcy zadania. Dofinansowanie 90% jest z POLSKIEGO  

ŁADU i 10 % z budżetu Gminy Lubasz. 



Radny Andrzej Macyszyn  - zaprosił na XII Turniej OLDBOYS w dniu 25 lutego br. o godz. 

10:00 do hali widowiskowo- sportowej w Lubaszu. 

Sołtys wsi Kruteczek Romuald Gasperowicz – odczytał pismo, które jest informacją 

publiczną. Sołtys przekazał ją do sekretariatu Urzędu Gminy i zadekretowane zostało do 

pracowników merytorycznych wg. właściwości do udzielenia odpowiedzi na zadane pytania 

w tej informacji.   

Radny Michał Stawujak -  kiedy będzie możliwość odbioru odpadów budowlanych przez 

PSZOK na Sławienku? 

Prezes GZK Lubasz - udzielił odpowiedzi informując, że jeszcze jest brak odpowiednich 

dokumentów, by odbierać odpady budowlane. 

Ad 5. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz wobec wyczerpania porządku zamknęła obrady XLIX sesji 

Rady Gminy Lubasz. 

Sesja zakończyła się o godz. 17:40. 

Przewodnicząca                                                                                

Rady Gminy Lubasz 

                                                                                                    Żaneta Andrzejewska 

  

 

  

  

 

Przygotował(a): Elżbieta Janasek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 

  

 

 


